

OUR CODI PRODUCTS

CODI 系列产品 | Produk CODI Kami



MIX BERRY DRINK POWDER with
FISH PROTEIN and CORDYCEPS
Minuman Campuran Berry Dengan Protein Ikan Dan Cordyceps



MIX BERRY DRINK POWDER with
FISH PROTEIN and CORDYCEPS
Minuman Campuran Berry Dengan Protein Ikan Dan Cordyceps



SERVING SUGGESTION
CADANGAN PENGEHDANGAN

Net Weight / Berat Bersih: 11g X 20 sachets



CODIBELLE





▶ **“Mix Berry Drink Powder with Collagen and Cordyceps!”**

“添加胶原蛋白和虫草素的抗氧化莓子饮品!” “Minuman Anti-Penuaan Campuran Beri dengan Collagen dan Cordyceps!”

CODI BELLE is the latest product of Asia Herbal Biotech to restore the youthfulness from outer and inner of your body. It is a berries beverages formulated with apple extract, Manjakani (Quercus infectoria), Pueraria lobata, inulin and enriched with Marine collagen 500 Daltons and cordyceps for your daily rejuvenation. CODI BELLE is the exclusive product to look radiant and beautiful every day!

CODI BELLE 是Asia Herbal Biotech 最新的产品以帮助恢复体由内至外变得年轻美丽。它的莓子配方营养丰富，并加入苹果萃取物、曼加伽尼 (Quercus Infectoria)、葛根和菊粉，添加上500道尔顿的海洋胶原蛋白和虫草素能有效恢复年轻体态。CODI BELLE 是让您每日张显青春魅力的专属饮品!

CODI BELLE merupakan produk Asia Herbal Biotech yang terbaru bagi mengembalikan keremajaan dari segi luar and dalaman badan anda. Minuman khasiat CODI BELLE adalah daripada formulasi beri, ekstrak epal, Manjakani (Quercus infectoria), Pueraria lobata dan inulin dan diperkayakan dengan Marin kolagen 500 Dalton dan Cordyceps untuk pemulihan keremajaan anda. CODI BELLE adalah produk eksklusif anda supaya kelihatan sihat dan cantik berseri saban hari!

Benefits of CODI BELLE	CODI BELLE 的好处	Manfaat CODI BELLE
<p>Make the skin beautiful, moist and elastic Ingredients in CODI BELLE is not just fish but also enriched with strawberry, blueberry, raspberry, elderberry, blackcurrant, antioxidant-rich red beet (AOX) and vitamin C which make your skin look more beautiful, moisture and elastic.</p>	<p>美化、滋润及让皮肤充满弹性 CODI BELLE的配方不仅仅是海洋胶原蛋白，它还丰富了高抗氧化剂 (AOX) 的草莓、蓝莓、覆盆子、接骨木果、黑加仑、红甜菜和维生素C，可让皮肤变得更加美丽、湿润和富有弹性。</p>	<p>Menjadikan kulit cantik, lembab dan elastik Ramuan CODI BELLE bukan sekadar kolagen ikan malah dikayakan dengan Strawberi, Blueberi, Raspberi, Elderberi, Blackcurrant, Bit Merah yang kaya antioksidan (AOX) dan Vitamin C yang dapat menjadikan kulit cantik, lembab dan elastik.</p>
<p>Regulates hormones and internal body care Herbal like Cultured Cordyceps Extract, Manjakani Extract, Pueraria Lobata Extract traditionally assist in internal body care especially for women, to tighten the uterus, and to firm up breast and buttocks.</p>	<p>调节体内激素和深度保养 虫草提取物、曼加伽尼提取物、葛根提取物、葛根提取物等传统上可协助调理身体内部，特别帮助女性收缩子宫、紧实乳房和臀部等。</p>	<p>Meregulasikan hormon dan penjagaan dalaman badan Kultur Cordyceps Ekstrak, Manjakani Ekstrak, Pueraria Lobata Ekstrak secara tradisi membantu dalam penjagaan dalaman badan khususnya untuk wanita bagi mengetatkan rahim, menegangkan payudara dan punggung.</p>
<p>Protect against UVA/UVB rays from the sun ("Oral Sunblock") The mixture of collagen and apple polyphenols (appenol™) can prevent damage from free radicals generated by sun radiation and to reduce skin pigmentation problems or dehydration.</p>	<p>抵御太阳射线中的 UVA / UVB ("口服防晒") 胶原蛋白和苹果多酚 (appenol™) 的混合可以防止太阳产生的自由基，减少皮肤色素沉淀或脱水问题。</p>	<p>Penghalang UVA/UVB daripada sinaran matahari ("oral sunblock") Campuran kolagen dan epal polifenol (appenol™) dapat menghalang serangan radikal bebas yang terjana daripada matahari, mengurangkan masalah pigmentasi atau kekeringan kulit.</p>
<p>Reduce scarring and acne Collagen sized 500 Dalton can be absorbed into the epidermis rapidly and stimulate the formation of new cells (fading wound).</p>	<p>减少疤痕和粉刺问题 500道尔顿胶原的蛋白质可被表皮迅速吸收，刺激新的细胞生长并恢复伤口 (淡化疤痕)。</p>	<p>Mengurangkan parut dan kesan jerawat Kolagen yang bersaiz kecil hanya 500 Dalton dapat diserap dengan cepat pada epidermis lalu merangsangkan pembentukan sel baru dan menyusunkan sel-sel tersebut dengan terapi (parut luka dipudarkan).</p>
<p>Healthy cartilage, joints and bones CODI BELLE strengthen leg's tendon, suitable for those who always have muscle pain and knee problems.</p>	<p>促进软骨，关节和骨骼的健康 CODI BELLE帮助强化腿部小腿的肌腱，适合常有肌肉疼痛和膝盖问题者服用。</p>	<p>Menyihatkan rawan, sendi dan tulang CODI BELLE mengukuhkan tendon sendi kaki yang sesuai untuk mereka yang sentiasa menghadapi masalah kesakitan otot dan lutut.</p>

Direction | 使用方法 | Cara Hidangan:

- Take 1-2 sachet daily. 1 sachet (11g) + 100ml water.
- 每天饮用1至2包。1包 (11g) + 100ml 水。
- Ambil 1-2 sachet setiap hari. 1 sachet (11g) + 100ml air.

